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PLE DE L’AJUNTAMENT                                                              ACTA NÚM. 04/2010 
 
 
ACTA DE LA SESSIÓ EXTRAORDINÀRIA CELEBRADA PEL PLE DE 
L’AJUNTAMENT DEL DIA 27 DE MAIG DE 2010.-  
 
A Roda de Barà a vint-i-set de maig de 2010, essent 13:45 hores es reuniren  a la Sala 
de Plens de l’Ajuntament de Roda de Barà els senyors Maria Teresa Huerta Hortelano, 
Francesca Margarit Ubach, Guillem Millán Alarcón, Íngrid Virgili Garriga, José Luís 
Moreno López, Pedro Figueiredo de Jesús, Francisca González Fernández, Pere 
Compte Coca, Misericòrdia Virgili Biosca, José Antonio Donoso Gutiérrez, Pere Virgili 
Domínguez, Rosario Izquierdo García i Antonio Mondejar Saiz, membres tots ells del 
Ple de l’Ajuntament i assistint el sotasignant Secretari de la Corporació en Jordi Reina i 
Gelabert, a objecte de celebrar sessió extraordinària de l’Ajuntament  prèviament 
convocada per avui. 
 
S’inicia la sessió amb els següents punts de l’ordre del dia: 
 
1.- REORGANITZACIÓ DE LA REPRESENTACIO DEL CONSISTO RI EN ELS 
DIFERENTS ORGANS COL·LEGIATS.- 
 
El senyor Secretari de la Corporació procedeix a llegir la proposta presentada pel Grup 
Municipal de Convergència i Unió que diu el següent: 
 
Atès que es va produir un canvi en l’equip de govern els signants interessen una nova 
configuració de la representació del consistori en els diferents òrgans col·legiats on 
s’exerceixen funcions de representació amb la conseqüent revocació d’aquells que fins 
aleshores les venien ostentant, cal procedir doncs a la reconsideració dels 
nomenaments efectuats, proposta fonamentada en la pèrdua de confiança del Ple en 
l’actual equip de govern. 
 
En conseqüència es proposa al Ple la substitució dels actuals representants pels 
següents: 
 

- En el Consell Escolar de Centre: José Donoso Gutierrez i nomenar-lo com a 
representant del Ajuntament en altres òrgans participatius d’Educació i 
Ensenyament. 

- En el Consell Escolar municipal: Misericòrdia Virgili Biosca, José Donoso 
Gutierrez, Pere Virgili Domínguez i Paqui González Fernández. 

- En el Consorci d’Aigües de Tarragona: José Donoso Gutiérrez 
- En el Consorci Localret: Pere Compte Coca. 
- A les Entitats Urbanístiques Col·laboradores i a les Juntes de Compensació: 

Pere Virgili Domínguez. 
- Al Consorci del Camp de Tarragona: Pere Compte Coca. 
-   En el Patronat Municipal de Cultura, Turisme i Esports: Rosario Izquierdo             
García, Paqui González Fernández i Pere Compte Coca. 

 
Acte seguit es dóna lectura al següent informe: 
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INFORME  
 

 
Assumpte: anàlisis jurídic de la proposta presentada pels regidors del grup municipal de 
Convergència i Unió de l’Ajuntament de Roda de Barà, els Srs. Pere compte Coca, 
Josep Donoso Gutiérrez, Pere Virgili Domínguez, Misericòrdia Virgili Biosca i Rosario 
Izquierdo García. 
 
 
Antecedents: 
 
En data 12 de maig de 2010, R.E. 3122, ha tingut entrada en aquest ajuntament, escrit 
signat pels regidors del GM de CiU, en el que sol�liciten, a l’empara de l’article 98 a) del 
Decret Legislatiu 2/2003, de 28 d’abril, convocatòria de ple extraordinari amb l’ordre 
del dia que hi figura en l’escrit presentat. 
 
Mitjançant resolució de l’alcaldia de data 25 de maig de 2010 s’ha demanat informe 
jurídic sobre la legalitat aplicable a les propostes presentades, als efectes de 
determinar la viabilitat jurídica de les mateixes. 
 
És objecte d’anàlisis en el present informe la proposta PRIMERA.- REPRESENTACIÓ DEL 
CONSISTORI EN ELS DIFERENTS ÒRGANS COL�LEGIATS.- 
 
 
D’acord amb els anteriors antecedents, s’emet el següent  
 
 

INFORME 
 
Fonaments de Dret: 
 

- Decret Legislatiu 2/2003, de 28 d’abril. 
- Reglament Orgànic Municipal (ROM). 
- Estatuts del patronat municipal de cultura, turisme i esports. 

 

S’ha de tenir en compte, en primer lloc, que la representativitat de l’ajuntament ve 
configurada com a una competència compartida entre el Ple de l’Ajuntament i 
l’alcaldia en funció de la matèria de que es tracti, atès que s’ha d’estar al que les 
diferents normatives sectorials que regulin el corresponen òrgan col�legiat estableixin 
en cada cas. 
 
Així, amb caràcter general, l’article 53.1 a) del Decret Legislatiu 2/2003, de 28 d’abril 
atribueix a l’alcaldia la representació de la corporació. Aquesta atribució genèrica es 
complementa amb el ROM que en el seu article 6 atribueix al Ple la competència per 
la determinació del nomenament de representants de l’Ajuntament en els òrgans 
col�legiats que siguin competència del Ple. 
  
S’ha de tenir present, també, l’atribució residual de competències que efectua la llei 
en favor de l’alcaldia, en el sentit d’atribuir a aquest òrgan aquelles competències que 
la llei atribueixi genèricament a l’ajuntament sense atribuir-les específicament al Ple de 
la Corporació. 
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Per tant, es pot concloure a partit de la conjugació d’aquests preceptes, que el Ple no 
es competent per determinar els representants de l’ajuntament de qualsevol òrgan 
col�legiat, si no només d’aquells dels que sigui competent, concretant-se en darrer 
terme aquesta competència a partir de la distribució de competències configurada 
en els articles 52 i 53 de Decret Legislatiu 2/2003, de 28 d’abril i la normativa sectorial 
que reguli cada òrgan en concret. 
 
D’acord amb l’exposat, a continuació es realitza l’anàlisi concret de cada un dels 
òrgans col�legiats que hi figuren en la proposta dels regidors del GM de CiU: 
 
 
1er.- Consells Escolars. 
 
El Decret Legislatiu 2/2003, de 28 d’abril estableix en el seu article 66 les competències 
materials dels ajuntaments, concretant en el seu punt 3 o) la intervenció en els òrgans 
de gestió dels centres docents. Per altre banda, la llei d’educació, quan regular els 
consell escolars, parla genèricament d’ajuntament, sense especificar a qui correspon 
la designació del representant.  
 
En aquest sentit, les competències en matèria d’ensenyament no venen atribuïdes 
directament al Ple de la corporació, corresponent a l’alcaldia, que a diferència 
d’altres matèries, no ha estat objecte de delegació. Per tant, no es pot concloure que 
la determinació del representant de l’ajuntament en el consell escolar correspongui al 
Ple, ans el contrari, constitueix una competència atribuïda a l’alcaldia, de forma que 
una designació efectuada pel Ple implicaria un acord adoptat per òrgan 
incompetent, amb les conseqüències que, en termes de validesa i eficàcia de l’acord, 
es derivarien. 
 
Conclusió: el Ple no és competent per designar el representant de l’ajuntament en el 
Consell Escolar dels centres docents dels municipis. 
 
 
2n.- Consell Escolar Municipal 
 
Per concretar la competència en aquest cas, a manca de reglament intern de 
funcionament del CEM, hem d’estar al que preveu Decret 404/1987, de 22 de 
desembre, regulador de les Bases Generals d’Organització i Funcionament dels 
Consells Escolars Municipals. 
 
D’acord amb la base 4 del capítol I  “La  presidència  del   Consell   Escolar   Municipal   
correspondrà a l’alcalde del municipi, que podrà delegar en un  conseller  de  
l’ajuntament  mitjançant la corresponent  disposició de l’alcaldia”. 
 
Com sigui que aquest municipi disposa de dos centres docents, el número de 
membres del CEM serà de 22, corresponent com a vocals, en representació de 
l’ajuntament, 4 regidors (base 6.1 capítol I), quina designació correspon al Ple de la 
Corporació (base 7 capítol I) 
  
Conclusió: Sense perjudici de la competència de l’alcaldia en la presidència del CEM, 
el Ple és competent per designar els 4 vocals del CEM que representen la corporació 
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en aquest òrgan. ant de l’ajuntament en el Consell Escolar dels centres docents dels 
municipis. 
 
 
3er.- Consorci d’Aigües de Tarragona, Consorci Localred, i Consorci del Camp de 
Tarragona: 
 
L’article 52.2 b) del Decret Legislatiu 2/2003, de 28 d’abril atribueix al Ple la 
competència en la participació en organitzacions supramunicipals, del que es desprèn 
la competència també per designar els representants de l’ajuntament en les referides 
organitzacions. 
 
Conclusió: el Ple és competent per proposar i designar els representants de la 
corporació en el Consorci d’Aigües de Tarragona, Consorci Localred, i Consorci del 
Camp de Tarragona. 
 
 
4rt.- Entitats urbanístiques col�laboradores i Juntes de Compensació: 
 
l’article 190.4 del Reglament d’urbanisme estableix, per les juntes de compensació, 
juntes de conservació i associacions administratives de cooperació que l’Ajuntament 
ha de designar la persona que el representa, sense concretar l’òrgan competent per 
efectuar aquesta designació. 
 
En el mateix sentit l’article 192 .1. g) en relació a les entitats urbanístiques 
col�laboradores. 
 
Per tant, hem de concretar a quin òrgan, si ple o alcaldia, atribueix la llei competència 
en matèria de gestió urbanística, atès que la creació de juntes de compensació, juntes 
de conservació, associacions administratives de cooperació i entitats urbanístiques 
col�laboradores s’emmarca dins de la gestió urbanística. En quest sentit, la 
competència és clara i correspon a l’alcaldia, d’acord amb el previst a l’article 53. 1. s) 
en el que atribueix a aquest òrgan “l’aprovació dels instruments de gestió urbanística”. 
  
Conclusió: el Ple no és competent per designar el representant de l’ajuntament en 
juntes de compensació, juntes de conservació, associacions administratives de 
cooperació i entitats urbanístiques col�laboradores. 
 
5è.- Patronat municipal.- 
 
Hem de tenir present el que determinen els estatuts que regulen aquest organisme 
autònom, donat de personalitat jurídica pròpia. En aquest sentit, dels seus estatuts 
resulta que el nomenament del representants de l’Ajuntament en el Patronat 
correspon, efectivament, al ple. Malgrat això, la competència per efectuar la 
proposta de quines siguin les persones representants de l’ajuntament correspon a 
l’alcaldia, de forma que la proposta efectuada pels regidors del GM de CiU conculca 
la competència de l’alcaldia en la realització de la proposta. És adir, el Ple té 
competència per acceptar o rebutjar la proposta de l’alcaldia, però no per efectuar 
la proposta. 
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Conclusió: el Ple és competent per designar el representant de l’ajuntament en el 
patronat municipal de cultura, esports i turisme de Roda de Barà, a proposta de 
l’alcaldia.  
 
Roda de Barà, 24 de maig de 2010. 
 
Sotmetsa a votació la proposta dels regidors, i voten en contra els membres del Grup 
Municipal del Partit dels Socialistes de Catalunya, la Sra. Maria Teresa Huerta 
Hortelano, la Sra. Ingrid Virgili Garriga, el Sr.Guillem Millan Alarcon, i el Regidor no 
adscrit Sr.Pedro Figueiredo de Jesús, i voten a favor els membres del Grup Municipal 
de Convergència i Unió, el Sr.Pere Compte Coca  i el Sr. Jose Antonio Donoso 
Gutierrez, i la Regidora no adscrita la Sra. Francisca Gonzalez Fernandez. 
 
Per tot això, aquesta Comissió Informativa d’Hisenda, Promoció Econòmica i 
Educació, proposa per majoria al Ple de l’Ajuntament, desestimar la proposta. 
 
A continuació la Sra. Alcaldessa dóna la paraula al Sr. Jose Antonio Donoso en nom i 
representació del Grup de Convergència i Unió, que manifesta el següent:  
 
L’article 18.3.1 del ROM preveu que els que proposen temes al plenari tenen la 
possibilitat, d’abans de procedir a la votació, afegir els temes que creguin convenients 
o d’ampliar el dictamen, i voldria que em donés aquesta potestat. 
 
Voldria explicar que em demanat la convocatòria d’aquest ple per impotència, perquè 
la majoria dels temes que hem demanat els demanem des de fa temps. L’informe 
jurídic que acaba de llegir el Sr. Secretari nosaltres no el vam veure fins el dia de la 
convocatòria de la comissió informativa, però no el retirarem de l’ordre del dia. Es va 
produir la circumstància que mentre estàvem xerrant van incorporar un informe jurídic 
nou als expedients, i el Sr. Secretari es va comprometre que constaria en acta.  Lo que 
aquest informe ens diu, és que, és el ple en tots els casos qui nomena els 
representants, però hi ha uns quants que són a proposta de l’alcaldia, i és d’aquí d’on 
eradica el problema més gran d’aquest informe jurídic, l’aspecte legal de qui el 
proposa, no de qui l’aprova, que és competència d’aquest plenari.  
 
Parlant del Consell Escolar, que és el primer tema en el que l’informe jurídic diu que és 
vostè qui ha de plantejar qui ha de ser el representant, i és el ple qui ho ha d’aprovar, 
ho hem demanat perquè el que volem és que ens facin partícips del que passa a la 
Llar d’infants, del tema de l’Institut de Secundaria i del Patronat, com ja hem demanat 
moltes vegades. Els demanem que governin, que ens facin partícips i que pactin amb 
nosaltres tots aquests temes. I els proposem, acollint-nos a l’article 20.2 del ROM que 
diu, “els assumptes quedaran sobre la taula quan ho demani el/la ponent o Grup 
Municipal que els proposà”, que aquest punt quedi damunt de la taula per incorporar-lo  
i que es voti al ple ordinari que bé tal i com preveu el ROM i si volen el debatrem avui.  
 
A continuació, la Sra. Alcaldessa pren la paraula manifestant el següent: 
 
Vam tenir temps a la comissió de discutir aquest punt i m’ha dit en Junta de Portaveus 
que tornaria a votar a favor d’aquest punt. Jo crec que no cal discutir les competències 
que té cadascú. Aquests informes els he demanat jo i en el moment de la comissió ja 
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hi eren i es van llegir. La competència del Consell Escolar és meva, no del ple, de la 
del Consell Escolar Municipal jo serè la Presidenta i podrem nomenar els quatre 
representants, del Consorci d’aigües de Tarragona, Localred i Consorci del Camp de 
Tarragona el ple és competent, les entitats urbanístiques no ho debatré en un ple 
perquè són competències meves i el ple no és competent per designar els 
representants de l’ajuntament i del Patronat Municipal lo mateix, cadascú ha de 
complir les seves atribucions.  
 
A continuació la Sra. Alcaldessa dóna la paraula al Sr. Jose Antonio Donoso en nom i 
representació del Grup de Convergència i Unió, que manifesta el següent: 
 
Som nosaltres els que decidim si això tira o no endavant i els emplacem a que 
convoqui reunions de treball sense cobrar per parlar de tots els temes que tenim 
pendents. Si vostès recapaciten i se’ls veu la bona voluntat ho retirarem, però si no ho 
portarem al ple ordinari i ho votarem. 
 
A continuació, la Sra. Alcaldessa dóna la paraula al regidor no adscrit Sr. Pedro 
Figueiredo, que manifesta el següent: 
 
Voldria preguntar al Sr. Secretari si al pròxim ple ordinari portem la proposta sencera o 
només el que no és competència de l’alcaldia. 
 
Acte seguit, el Secretari manifesta que la proposta és única, que han d’aplaçar la 
proposta amb l’integritat que està formulada en aquest moment, i que si el proponent 
no modifica el redactat de la proposta, continuarà sent la mateixa proposta, amb el 
mateix redactat, amb el mateix informe que ja està incorporat i amb el mateix dictamen 
de la comissió informativa perquè ja s’ha celebrat i en el proper ple serà el moment de 
debatre. 
 
La nostra missió com a tècnics o com a Secretari és informar, no de dir a cadascú el 
que ha de decidir, per tant, des de el punt de vista tècnic estem dient que hi ha coses 
que si no corresponen al ple s’haurien de retirar o que no s’adoptessin acords en 
aquest sentit, però els que prenen les decisions són vostès en el sentit que creguin 
més convenient. 
 
A continuació, la Sra. Alcaldessa manifesta que aquest tema queda damunt de la 
taula.   
 
2.- ADHESIO A L’ASSOCIACIÓ CATALANA DE MUNICIPIS .  
 
El senyor Secretari de la Corporació procedeix a llegir la proposta presentada pel Grup 
Municipal de Convergència i Unió que diu el següent: 
 
Atesa la existència de l’Associació Catalana de Municipis, a la que aquest Ajuntament 
s’havia adherit amb anterioritat i donats els bons resultats obtinguts durant la 
col·laboració mútua establerta es creu convenient per al nostre Ajuntament tramitar la 
seva adhesió. 
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Considerant novament la necessitat de gaudir d’un ens de defensa dels interessos 
municipals, d’apropament a d’altres administracions, que poden condicionar el dia a 
dia dels municipis i comptar amb el suport tècnic, jurídic d’una entitat com l’Associació 
Catalana de Municipis. 
 
Per tot això els Regidors del Grup Municipal de Convergència i Unió proposem al Ple 
de l’Ajuntament l’adopció dels següents acords: 
 
 1.- Sol·licitar a l’Associació Catalana de Municipis l’adhesió com a membre de 
ple dret, de l’Ajuntament de Roda de Bara, a tots els efectes legals que siguin 
d’aplicació. 

2.- Aprovar l’abonament de la quota anual que es fixi. 
 3.- Facultar a la senyora alcaldessa o regidor en qui delegui, per signar quants 

documents siguin necessaris per a l’execució del present acord. 
 4.- Notificar aquest acord a l’ Associació Catalana de Municipis de Catalunya 
als efectes que siguin d’aplicació. 
 5.- Donar-se de baixa de l’adhesió a la Federació Catalana de Municipis de 
Catalunya. 
 
 
Acte seguit es dona lectura al següent informe: 
 

 
INFORME  

 
 
Assumpte: anàlisis jurídic de la proposta presentada pels regidors del grup municipal de 
Convergència i Unió de l’Ajuntament de Roda de Barà, els Srs. Pere compte Coca, 
Josep Donoso Gutiérrez, Pere Virgili Domínguez, Misericòrdia Virgili Biosca i Rosario 
Izquierdo García. 
 
 
Antecedents: 
 
 
En data 12 de maig de 2010, R.E. 3122, ha tingut entrada en aquest ajuntament, escrit 
signat pels regidors del GM de CiU, en el que sol�liciten, a l’empara de l’article 98 a) del 
Decret Legislatiu 2/2003, de 28 d’abril, convocatòria de ple extraordinari amb l’ordre 
del dia que hi figura en l’escrit presentat. 
 
 
Mitjançant resolució de l’alcaldia de data 25 de maig de 2010 s’ha demanat informe 
jurídic sobre la legalitat aplicable a les propostes presentades, als efectes de 
determinar la viabilitat jurídica de les mateixes. 
 
 
És objecte d’anàlisis en el present informe la proposta SEGONA.- ADHESIÓ A 
L’ASSOCIACIÓ CATALANA DE MUNICIPIS.- 
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D’acord amb els anteriors antecedents, s’emet el següent  
 

 
INFORME 

 
Fonaments de Dret: 
 

- Decret Legislatiu 2/2003, de 28 d’abril. 
- Reglament Orgànic Municipal (ROM). 
- Estatuts de l’associació catalana de municipis. 

 
L’article 52.2 b) del Decret Legislatiu 2/2003, de 28 d’abril atribueix al Ple la 
competència en la participació en organitzacions supramunicipals, del que es desprèn 
la competència també per designar els representants de l’ajuntament en les referides 
organitzacions, tret que l’estatut del respectiu òrgan estableixi altre cosa. 
 
D’acord amb aquest precepte, el Ple és competent per acordar l’adhesió a l’ACM i 
per separar-se de la Federació Catalana de municipis, sense perjudici de que, d’acord 
amb el previst en els estatuts de l’ACM, la presentació de cada ajuntament en 
l’esmentat òrgan correspongui a l’alcaldia. 
 
S’ajunten els estatuts de l’ACM. 
 
Conclusió: El ple és competent per efectuar la proposta que presenta d’adhesió a 
l’ACM, sense perjudici de que la representació de l’ajuntament correspongui a 
l’alcaldia. 
 
Roda de Barà, 24 de maig de 2010. 
 
Sotmetsa a votació la proposta dels regidors, i voten en contra els membres del Grup 
Municipal del Partit dels Socialistes de Catalunya, la Sra. Maria Teresa Huerta 
Hortelano, la Sra. Ingrid Virgili Garriga, el Sr.Guillem Millan Alarcon, i el Regidor no 
adscrit Sr.Pedro Figueiredo de Jesús, i voten a favor els membres del Grup Municipal 
de Convergència i Unió, el Sr.Pere Compte Coca  i el Sr. Jose Antonio Donoso 
Gutierrez i amb l’abstenció de la Regidora no adscrita, la Sra. Francisca Gonzalez 
Fernandez. 
 
Per tot això, aquesta Comissió Informativa d’Hisenda, Promoció Econòmica i 
Educació, proposa per majoria al Ple de l’Ajuntament, desestimar la proposta. 
 
La Sra. Alcaldessa, pren la paraula per manifestar el seu vot en contra de la proposta , 
comenta que el Grup de Convergència i Unió al·lega interessos municipals, en la 
adhesió a la Associació Catalana de Municipis i Comarques, no entén que es el que 
pot oferir la ACM que no tingui la Federació Catalana, si no es que la ACM esta 
formada pel Grup de Convergència i Unió i la Federació recull d’una manera plural la 
resta de partits polítics, que el treball l’assessorament jurídic etc, ho compleix millor 
que l’Associació Catalana de Municipis. 
 
El Sr. Donoso, pren la paraula, en nom i representació del Grup de CIU, per aclarir que 
els criteris, per escollir l’ACM son els mateixos, que en el seu moment varem donar el 
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Grup Municipal del Partit dels Socialistes de Catalunya, per adherir-se a la Federació 
de Municipis. 
 
Sotmesa a votació la proposta, i voten a favor els membres del Grup Municipal de 
Convergència i Unió, en Pere Compte Coca, Jose Antonio Donoso Gutiérrez, Pere 
Virgili Dominguez, Antonio Mondejar Saiz, na Misericordia Virgili Biosca i Rosario 
Izquierdo Garcia, i la Regidora no adscrita Francisca Gonzalez Fernandez, i vota en 
contra el Regidor no adscrit en Pedro Figueiredo de Jesus i els membres del Grup 
Municipal dels Partit dels Socialistes de Catalunya, la Sra. Maria Teresa Huerta 
Hortelano, Íngrid Virli Garriga i na Francesca Margarit Bach, i els Srs. Jose Luis 
Moreno Lopez i Guillem Millan Alarcon, quedant la proposta aprovada per majoria. 
 
L’Alcaldessa pren la paraula i dona pas al seguent punt de l’ordre del dia. 
 
 
3.- SUPORT I COL.LABORACIÓ AMB EL CLUB ATLETIC RODA  DE BARÀ. 
 
El senyor Secretari de la Corporació procedeix  a llegir la proposta presentada pel 
Grup Municipal de Convergència i Unió que diu el següent: 
 
Atenent a la especial situació del Club Atlètic Roda de Barà, emmarcada dins la crisi 
econòmica a nivell global, tenint present la tasca de foment de l’esport juvenil així com 
la capacitat de representació i promoció del nostre municipi  els Regidors del Grup 
Municipal de Convergència i Unió proposen al Ple de l’ajuntament l’adopció del 
següent acord: 
 
Subscripció del conveni de col·laboració entre el Club Atlètic Roda de Barà i 
l’ajuntament que s’acompanya a la present convocatòria. 
 
Acte seguit es dóna lectura al següent informe: 
 

INFORME  
 

 
Assumpte: anàlisis jurídic de la proposta presentada pels regidors del grup municipal de 
Convergència i Unió de l’Ajuntament de Roda de Barà, els Srs. Pere compte Coca, 
Josep Donoso Gutiérrez, Pere Virgili Domínguez, Misericòrdia Virgili Biosca i Rosario 
Izquierdo García. 
 
 
Antecedents: 
 
En data 12 de maig de 2010, R.E. 3122, ha tingut entrada en aquest ajuntament, escrit 
signat pels regidors del GM de CiU, en el que sol�liciten, a l’empara de l’article 98 a) del 
Decret Legislatiu 2/2003, de 28 d’abril, convocatòria de ple extraordinari amb l’ordre 
del dia que hi figura en l’escrit presentat. 
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Mitjançant resolució de l’alcaldia de data 25 de maig de 2010 s’ha demanat informe 
jurídic sobre la legalitat aplicable a les propostes presentades, als efectes de 
determinar la viabilitat jurídica de les mateixes. 
 
És objecte d’anàlisis en el present informe la proposta TERCERA.- SUPORT I 
COL�LABORACIÓ AMB EL CLUB ATLÈTIC RODA DE BARÀ.- 
 
 
D’acord amb els anteriors antecedents, s’emet el següent  
 
 

INFORME 
 
Fonaments de Dret: 
 

- Decret Legislatiu 2/2003, de 28 d’abril. 
- Reglament Orgànic Municipal (ROM). 
- Llei General de subvencions 
- Ordenança de subvencions. 
- Bases d’execució del pressupost vigent 

 
 
Es proposa l’atorgament d’una subvenció directa, que s’instrumentalitza mitjançant un 
conveni, quin esborrany es presenta juntament amb la proposta. 
 
La possibilitat d’establir i atorgar subvencions directes està prevista a la llei i a 
l’ordenança municipal amb caràcter excepcional, requerint-se la seva previsió en el 
pressupost municipal.  
 
En el pressupost no hi figura cap partida específica en favor de l’esmentada entitat 
esportiva, a diferència d’altres associacions, (llar de jubilats). Analitzada la llei de 
subvencions, l’ordenança municipal i les bases del pressupost no resulta justificada la 
concessió d’una subvenció directa no prevista al pressupost. Caldria fer una 
convocatòria pública, la redacció de quines bases correspon al ple, que seria el que 
determinaria quin seria l’òrgan competent per atorgar la subvenció. 
 
Conclusió: l’adopció d’aquest acord per part del Ple implicaria una vulneració de la 
normativa reguladora de l’atorgament de subvencions, amb les responsabilitats que 
aquest fet pot suposar a la corporació, en la mesura que implica una disposició 
econòmica no emparada en un supòsit legal. 
 
Roda de Barà, 24 de maig de 2010. 
 
El Sr. Donoso fa constar en aquesta acta que l’informe que s’acaba de llegir s’ha 
incorporat a l’expedient, un cop s’havia iniciat la sessió de la comissió informativa. 
 
El Sr. Secretari manifesta que la incorporació de l’informe va ser feta amb anterioritat a 
tractar aquest punt de l’ordre del dia. 
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Sotmetsa a votació la proposta dels regidors, i voten en contra els membres del Grup 
Municipal del Partit dels Socialistes de Catalunya, la Sra. Maria Teresa Huerta 
Hortelano, la Sra. Ingrid Virgili Garriga, el Sr.Guillem Millan Alarcon, i el Regidor no 
adscrit Sr.Pedro Figueiredo de Jesús, i voten a favor els membres del Grup Municipal 
de Convergència i Unió, el Sr.Pere Compte Coca  i el Sr. Jose Antonio Donoso 
Gutierrez i amb l’abstenció de la Regidora no adscrita, la Sra. Francisca Gonzalez 
Fernandez. 
 
Per tot això, aquesta Comissió Informativa d’Hisenda, Promoció Econòmica i 
Educació, proposa per majoria al Ple de l’Ajuntament, desestimar la proposta. 
 
A continuació la Sra. Alcaldessa dóna la paraula al Sr. Jose Antonio Donoso en nom i 
representació del Grup de Convergència i Unió, que manifesta el següent: 
 
Segons el que recull l’article 18 m’agradaria ampliar l’exposició sobre aquest punt. 
Aquesta és una de les associacions més antigues de Roda de Barà, en aquesta 
associació hi participen cent cinquanta nens i és una associació que ens ha donat 
nom. Demanem això pel fet de que s’han parat totes les subvencions i hem demanat 
parlar sobre aquest tema sense obtenir resposta. Aquesta associació està passant un 
calvari econòmic. L’informe jurídic ens diu que no hi ha una partida pressupostaria 
concreta per fer aquesta subvenció directa, quan a la partida 48 900 diu “per 
subvenció publicitat futbol trenta mil euros”, que són d’uns convenis que té signat 
l’ajuntament amb el Club Atlètic i no se’ls hi ha donat. També hi consta a les bases 
reguladores la mateixa partida per quaranta-quatre mil euros, i tampoc ho han fet. I 
desprès hi ha una altra partida pressupostaria al Patronat per subvencions a entitats 
sense finalitat de lucre per import de dos-cents seixanta-quatre mil cinc-cents euros hi 
tampoc ho han fet. Els exigim que compleixin els convenis que té signats l’ajuntament 
amb el Club Atlètic Roda de Barà. Vostès decideixen si compleixen amb el que tenen 
firmat, i si no ho fan, nosaltres ho portarem a votació al pròxim ple ordinari. 
 
A continuació, la Sra. Alcaldessa dóna la paraula al Sr. Jose Luis Moreno que 
manifesta el següent:  
 
No hay ningún convenio en vigor, y se pagaron los últimos treinta mil euros en dos 
transferencias que nos lo entregó el propio club cuándo se presentaron las 
transferencias, y el convenio ese nunca se ha firmado.  
 
Acte seguit el Sr. Pere Compte intervé per dir que hi ha dos convenis, un firmat per 
ambdues parts i l’altre només per ell.  
 
A continuació, la Sra. Alcaldessa manifesta que aquest punt queda damunt de la taula.  
 
 
4.- ADAPTACIO DE LA COMPOSICIO I FUNCIONAMENT DE LE S COMISSIONS 
INFORMATIVES A LES DISPOSICIONS DEL REGLAMENT ORGAN IC MUNICIPAL. 
 
El senyor Secretari de la Corporació procedeix a llegir la proposta presentada pel Grup 
Municipal de Convergència i Unió que diu el següent: 
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Tenint en compte la composició del Ple Municipal, així com darreres intervencions 
confuses que compliquen la dinàmica dels Plens i les votacions, atenent tanmateix a la 
darrera proposta d’Alcaldia efectuada en ordre a l’adaptació del sistema de vot 
ponderat a fi d’evitar aquests problemes i confusions que es poden produir en les 
votacions al traslladar els dictàmens de les comissions informatives a les sessions 
plenàries, vist el que estableixen els articles 20.1.c) de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, 
reguladora de les bases de règim local; l’art. 60 del Decret legislatiu 2/2003, de 28 
d’abril, pel qual s’aprova el Tex refòs de la Llei Municipal i de règim local de Catalunya; 
i 124.2 i 125.b i següents del Reglament d’organització, funcionament i règim jurídic de 
les entitats locals, aprovat per Reial Decret 2568/1986, de 28 de novembre i l’article 
48.3 del Reglament Orgànic Municipal, els Regidors del Grup Municipal de 
Convergència i Unió proposen al Ple de l’ajuntament l’adopció del següent acord: 
 
Les comissions informatives estaran integrades per les següents persones: 
 

- President: L’alcaldessa o regidor en qui designi del Grup Municipal del  
P.S.C. 

- Vocals: 1 representant del Grup Municipal de C.I.U. 
1  representant del Grup no adscrit. 

  1 L’altre representant del Grup no adscrit. 
 
Adoptar el sistema de votacions que serà per vot ponderat, segons proporció directa al 
nombre dels membres de dret que cadascun dels grups té de representació al Ple 
(Art.48.3 ROM)  composició de l’ajuntament:  
 
Grup Municipal de C.I.U.: valor del vot.....6 vots 
Grup Municipal del P:S.C.: valor del vot....5 vots 
Grup no adscrits: 1 vot del primer representant...valor  1 vot 
           1 vot del segon representant. ...valor  1 vot    
 
Mantenir les Comissions informatives de caràcter permanent següents: 

 
- Comissió informativa de Governació, Hisenda i Promoció econòmica i 

Educació. 
- Comissió informativa d’Urbanisme, Sanitat, Serveis, Obres Públiques i Medi 

Ambient. 
- Comissió Especial de Comptes. 

 
Acte seguit es dona lectura al següent informe: 
 

 
INFORME DE SECRETARIA 

 
 
Assumpte: Proposta d’acord del Grup Municipal de Convergència i Unió relativa a 
l’adaptació de la composició i funcionament de les comissions informatives a les 
disposicions del Reglament Orgànic Municipal. 
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Antecedents de fet 
 
 
El Grup Municipal de Convergència i Unió mitjançant escrit registrat el dia 12 de maig 
de 2010 amb el número 3122 formula una proposta d’acord al ple de l’ajuntament 
relativa a l’assumpte abans esmentat en la que substancialment proposa mantenir el 
nombre i denominació de les actuals comissions informatives si bé modificant la seva 
composició i el sistema de vot en el si de les mateixes. 
 
 
 
Fonaments de Dret 
 
 
Primer.- L’article 48 del Reglament Orgànic Municipal estableix que és competència 
del Ple de l’Ajuntament  el aprovar el nombre, la denominació, la competència i la 
composició i la possibilitat d’establir el sistema de vot ponderat per l’adopció del seus 
dictàmens. 
 
 
Segon.- L’article 48.2 estableix que les competències del Ple abans esmentades seran 
aprovades a proposta de l’alcaldessa. 
 
 
Tercer.- El règim de distribució de competències dins de l’administració local  està 
estructurat d’una manera compartimentada per cadascun dels seus òrgans decisoris, 
de tal manera que no existeix entre ells cap superior jeràrquic que pugui adoptat 
decisions, que per disposició legal correspon adoptar a un altre òrgan, sense incorre en 
la il�legalitat d’usurpació de funcions. 
 
 
Quart.- La proposta d’acord analitzada no ha estat subscrita per la Sra. alcaldessa 
que, d’acord amb el fonaments de dret exposats, és l’òrgan competent fer a formular-
la. 
 
 
Per tot això, a la vista dels antecedents i fonaments exposats cal fer la següent, 
 
 
Conclusió 
 
 
Si bé el Ple és competent per aprovar el nombre, la denominació, la competència i la 
composició de les Comissions Informatives, la proposta per adoptar aquest acords ha 
de ser feta per l’alcaldessa i no per, con és el cas, pels membres d’un grup municipal; 
per la qual cosa aquest secretari informa que és il�legal que el Ple de l’Ajuntament 
adopti aquest acord. 
 
Roda de Barà, 25 de maig de 2010 
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Sotmetsa a votació la proposta dels regidors, i voten en contra els membres del Grup 
Municipal del Partit dels Socialistes de Catalunya, la Sra. Maria Teresa Huerta 
Hortelano, la Sra. Ingrid Virgili Garriga, el Sr.Guillem Millan Alarcon, i el Regidor no 
adscrit Sr.Pedro Figueiredo de Jesús, i voten a favor els membres del Grup Municipal 
de Convergència i Unió, el Sr.Pere Compte Coca  i el Sr. Jose Antonio Donoso 
Gutierrez i amb l’abstenció de la Regidora no adscrita, la Sra. Francisca Gonzalez 
Fernandez. 
 
Per tot això, aquesta Comissió Informativa d’Hisenda, Promoció Econòmica i 
Educació, proposa per majoria al Ple de l’Ajuntament, desestimar la proposta. 
 
El Sr. Donoso pren la paraula, en nom i representació del Grup de CIU i comenta que 
han proposat el mateix que el Grup dels Socialistes va proposar amb anterioritat, però 
que això ja es igual, el que volen es poder fer les votacions mes fàcils i que no passi 
com fa un moment que no sabien el que estaven votant, si la proposta, si el dictamen, 
però faran el mateix que abans, deixar la proposta sobre la taula i que sigui la 
alcaldessa qui proposi la modificació de la composició de les comissions informatives, 
al proper Ple ordinari municipal. 
 
 
5.- CREACIÓ COMISSIONS INFORMATIVES DE CAIRE ESPECI FIC. 
 
El senyor Secretari de la Corporació procedeix  a llegir la proposta presentada pel 
Grup Municipal de Convergència i Unió que diu el següent: 
 
Reconegut expressament en el ROM, els dret a obtenir tota la informació, antecedents, 
dades i informes relatius als expedients i assumptes municipals i poder elevar al Ple 
precs i preguntes i rebre’n contestació,  atès que és ve demanant de manera reiterada 
la inclusió en el Ple d’aquesta Corporació d’un seguit de propostes que permetin des 
bloquejar assumptes molts importants que afecten el desenvolupament del municipi, 
sense obtenir cap resposta al respecte, es proposa la creació d’unes comissions 
informatives de caràcter específic (Art.49 ROM) formades per representants de tots els 
partits municipals amb representació a l’Ajuntament (mateixa composició i vot ponderat 
que les comissions informatives estables proposades al punt anterior) per tractar els 
següents temes: 
 

A/ Comissió específica d’ordenació territorial per desenvolupar: 
 

1.-Estudis i proposicions al Ple dels projectes i alternatives per la continuació i 
finalització de l’execució de les obres de reposició i consolidació dels serveis 
urbanístics de l’Eixample Residencial “Polígon II”. 

 
2.-Anàlisi de futur i desenvolupament del Port Estiu de Roda de Barà, així com 
estudi i viabilitat de la proposta de modificació no substancial del Pla Especial de 
l’esmentat Port Esportiu, presentada per Nova Dàrsena Esportiva de Barà, S.A. 

 

3.-Estudi, valoració, i si cal, modificació, de la proposta del T.U.C. (Delimitació de 
la trama urbana consolidada de roda de Barà als efectes d’aplicació del Decret 
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Llei 1/2009 de 22 de desembre, d’ordenació d’equipaments comercials, 
presentada i rebutjada a la passada sessió Plenària d’aquest Ajuntament 
celebrada el dia 31 de març) 

 

4.-Finalitzar l’expedient d’aprovació definitiva del Pla de Protecció del Casc Antic, 
aprovat inicialment a l’any 2007, incloent les modificacions i prescripcions 
proposades pel Departament de Patrimoni de la Generalitat. 

 

5.-Estudi de resolució del contracte / encàrrec formalitzat per a la Revisió del Pla 
General d’Ordenació Urbana. 

 

6.- Estudi i proposició al Ple del projecte del catàleg de Masies.    
 

B/ Comissió específica d’hisenda local per desenvolupar: 
 

1.-Paralització del cobrament de les liquidacions definitives corresponents a les 
Contribucions Especials del Sector de Costa Daurada i elaboració d’un estudi i 
avaluació dels costos reals, inversions, etc, respecte de les obres d’urbanització 
del sector, per tal d’establir la liquidació definitiva i la seva repercussió si és el 
cas. 

 
2.- Estudiar les possibilitats d’aconseguir per part d’aquest ajuntament ajuts pels 
joves per tal de millorar les condicions per accedir a la vivenda, tant de lloguer 
com de compra. 

 
3.-Estudiar i avaluar la modificació d’algunes ordenances fiscals per ajudar als 
sectors de la població mes desafavorits. 

 

4.-Estudiar la viabilitat dels plans de despeses i ingressos així com l’adopció 
d’acords i mesures relatives al sanejament dels comptes municipals i les 
polítiques d’inversió i despesa adequades a l’epoca i situació actual. 

 

5.- Estudiar i desenvolupar línies d’ajuts per les associacions i entitats del 
municipi. 

 

Pel que fa al funcionament d’aquesta comissió caldrà establir les bases per la seva 
constitució i adopció d’acords, tenint present que es pretén que, reflectint la realitat 
plenària tingui caràcter vinculant a l’hora que efectuarà propostes específiques al Ple 
de contingut patrimonial i executiu. 
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C/ Comissió específica per tractar de la situació actual de la Llar d’infants Els 
Petitons, problemàtica existent i avaluació del servei, així com del projecte educatiu.   

 
Acte seguit es dona lectura al següent informe: 
 

INFORME DE SECRETARIA 
 
 
Assumpte: Proposta d’acord del Grup Municipal de Convergència i Unió relativa a la 
creació de comissions informatives de caràcter específic d’acord amb les disposicions 
del Reglament Orgànic Municipal. 
 
 
Antecedents de fet 
 
 
El Grup Municipal de Convergència i Unió mitjançant escrit registrat el dia 12 de maig 
de 2010 amb el número 3122 formula una proposta d’acord al ple de l’ajuntament 
relativa a l’assumpte abans esmentat en la que substancialment proposa la creació 
de tres comissions informatives de caràcter específic. 
 
 
Fonaments de Dret 
 
 
Primer.- L’article 49 del Reglament Orgànic Municipal estableix que és competència 
del Ple de l’Ajuntament  el aprovar la creació de comissions informatives per a temes 
específics. 
  
 
Segon.- L’article 49.2 estableix que el procediment a la creació i designació dels seus 
membres serà el que s’estableix en el Reglament Orgànic Municipal per a les 
comissions informatives generals, per la qual cosa les competències del Ple abans 
esmentades seran aprovades a proposta de l’alcaldessa. 
 
 
Tercer.- El règim de distribució de competències dins de l’administració local  està 
estructurat d’una manera compartimentada per cadascun dels seus òrgans decisoris, 
de tal manera que no existeix entre ells cap superior jeràrquic que pugui adoptat 
decisions, que per disposició legal correspon adoptar a un altre òrgan, sense incorre en 
la il�legalitat d’usurpació de funcions. 
 
 
Quart.- La proposta d’acord analitzada no ha estat subscrita per la Sra. alcaldessa 
que, d’acord amb el fonaments de dret exposats, és l’òrgan competent fer a formular-
la. 
 
 
Per tot això, a la vista dels antecedents i fonaments exposats cal fer la següent, 
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Conclusió 
 
Si bé el Ple és competent per la creació de comissions informatives per a temes 
específics, la proposta per adoptar aquest acords ha de ser feta per l’alcaldessa i no 
per, con és el cas, pels membres d’un grup municipal; per la qual cosa aquest secretari 
informa que és il�legal que el Ple de l’Ajuntament adopti aquest acord. 
 
Roda de Barà, 25 de maig de 2010 
 
Sotmetsa a votació la proposta dels regidors, i voten en contra els membres del Grup 
Municipal del Partit dels Socialistes de Catalunya, la Sra. Maria Teresa Huerta 
Hortelano, la Sra. Ingrid Virgili Garriga, el Sr.Guillem Millan Alarcon, i el Regidor no 
adscrit Sr.Pedro Figueiredo de Jesús, i voten a favor els membres del Grup Municipal 
de Convergència i Unió, el Sr.Pere Compte Coca  i el Sr. Jose Antonio Donoso 
Gutierrez i amb l’abstenció de la Regidora no adscrita, la Sra. Francisca Gonzalez 
Fernandez. 
 
Per tot això, aquesta Comissió Informativa d’Hisenda, Promoció Econòmica i 
Educació, proposa per majoria al Ple de l’Ajuntament, desestimar la proposta. 
 
A continuació la Sra. Alcaldessa dóna la paraula al Sr. Jose Antonio Donoso en nom i 
representació del Grup de Convergència i Unió, que manifesta el següent: 
 
En aquest punt també ens acollim a l’article 18 i farem una ampliació de la proposta 
que vam fer. El Sr. Secretari a llegit catorze punts per estudiar i per tractar de 
solucions que aquest ajuntament té dia a dia dins d’aquestes parets. Tenim el tema del 
segon polígon, el del TUC i no ens convoca. Els hi tornem a deixar els catorze temes 
damunt de la taula perquè siguin vostès qui ho desencallin  i porti vostè la proposta al 
pròxim ple ordinari.   
 
 
6.- ESTABLIMENT GRATUITAT JUNTES DE GOVERN. 
 
El senyor Secretari de la Corporació procedeix  a llegir la proposta presentada pel 
Grup Municipal de Convergència i Unió que diu el següent: 
 
Atenent principalment a la greu situació econòmica que travessen tots els municipis i 
famílies del nostre entorn, atenent a la necessària col·laboració  de tots en la 
optimització i contenció de la despesa, atenent igualment la proliferació d’actes i 
reunions que es desenvolupen en una periodicitat abusiva, i tenint en compte que les 
tasques de resolució per part de l’ajuntament s’han reduït molt considerablement en 
els últims exercicis, i atenent que l’actual equip de govern no representa la voluntat 
majoritària del ple municipal, aquest grup municipal proposa al ple de l’ajuntament, 
l’establiment, fins a nova reforma , de la gratuïtat de les Juntes de Govern que es 
celebrin a partir de l’establiment del present acord.  
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Acte seguit es dóna lectura al següent informe: 
 

 
INFORME DE SECRETARIA 

 
 
Assumpte: Proposta d’acord del Grup Municipal de Convergència i Unió relativa a 
l’establiment de gratuïtat per les assistències a les reunions de la Junta de Govern 
Local.  
 
Antecedents de fet 
 
El Grup Municipal de Convergència i Unió mitjançant escrit registrat el dia 12 de maig 
de 2010 amb el número 3122 formula una proposta d’acord al ple de l’ajuntament 
relativa a l’assumpte abans esmentat en la que substancialment proposa la gratuïtat 
de l’assistència a les reunions de la Junta de Govern Local que es celebrin a partir de 
l’adopció d’aquest acord. 
 
Fonaments de Dret 
 
Primer.- L’article 71 del Reglament Orgànic Municipal estableix la possibilitat de que els 
membres de l’ajuntament, en el termes que s’estableixin en el pressupost, les quantitats 
que es determinin en concepte d’assistències a les sessions dels òrgans col�legiats 
municipals dels quals siguin membres. 
 
Segon.- El vigent pressupost municipal no estableix cap norma relativa a la quantia ni 
als conceptes per els qual el membre de la corporacions poden cobrar 
indemnitzacions per les assistències a les reunions del òrgans col�legiats. 
 
Tercer.- L’article 6 estableix que serà competència del Ple de l’Ajuntament el 
determinar les retribucions, les dietes i les indemnitzacions dels regidors, sense 
especificar a qui correspon adoptat aquesta proposta. 
 
Per tot això, a la vista dels antecedents i fonaments exposats cal fer la següent, 
 
Conclusió 
 
Donat que el Ple és competent per determinar les retribucions, les dietes i les 
indemnitzacions dels regidors, sense especificar a qui correspon adoptat aquesta 
proposta aquest secretari informa que és legal que el Ple de l’Ajuntament adopti 
aquest acord. 
 
Roda de Barà, 25 de maig de 2010 
 
 
Sotmetsa a votació la proposta dels regidors, s’abstenen els membres del Grup 
Municipal del Partit dels Socialistes de Catalunya, la Sra. Maria Teresa Huerta 
Hortelano, la Sra. Ingrid Virgili Garriga, el Sr.Guillem Millan Alarcon, i el Regidor no 
adscrit Sr.Pedro Figueiredo de Jesús, i voten a favor els membres del Grup Municipal 
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de Convergència i Unió, el Sr.Pere Compte Coca i el Sr. Jose Antonio Donoso 
Gutierrez i la Regidora no adscrita, la Sra. Francisca Gonzalez Fernandez. 
 
Per tot això, aquesta Comissió Informativa d’Hisenda, Promoció Econòmica i 
Educació, proposa per majoria al Ple de l’Ajuntament, estimar la proposta. 
 
El Sr. Figueiredo del Grup dels no adscrits, pren la paraula i demana gratuïtat 
absolutament per tot, Juntes de Govern, Comissions Informatives i sessions Plenaries, 
demana ampliar la proposta del Grup de Convergència i Unió. 
 
El Sr. Jose Antonio Donoso en nom i representació del Grup de CIU, manifesta que 
esta d’acord en la modificació de la proposta presentada pel seu grup municipal, si 
estan d’acord tots els regidors. 
 
El Sr. Secretari demana portar a votació la proposta modificada, quedant les votacions 
de la seguent manera, amb el vot a favor dels membres del Grup Municipal del Partit 
dels Socialistes de Catalunya na Maria Teresa Huerta Hortelano, Jose Luis Moreno 
Lopez, Íngrid Virgili Garriga, Francesca Margarit Ubach i Guillem Millan Alarcon, el vot 
a favor dels membres del Grup Municipal de Convergència i Unió en Pere Compte 
Coca, Jose Antonio Donoso Gutierrez, Rosario Izquierdo Garcia, Antonio Mondejar 
Saiz, Misericordia Virgili Biosca i Pere Virgili Dominiques, amb el vot a favor del 
membre no adscrit Pedro Figueiredo de Jesus i el vot a favor dels membre no adscrit 
Francisca Gonzalez Fernandez, s’aprova la modificació de la proposta per unanimitat. 
 
I no havent-hi mes assumptes per a tractar, s’alça la sessió a les catorze hores i 
quaranta-set minuts, de la qual s’estén la present acta de quin contingut jo el Secretari 
en certifico. 
 
L’ALCALDESSA-PRESIDENTA    EL SECRETARI  
 
 
 
 
Maria Teresa Huerta Hortelano    Jordi Reina Gelabert 
 


